
傳統反對派猛話「青症雙邪」被DQ係「政治迫害」，但所謂

「口中說不，身體卻很誠實」，佢哋已經紛紛部署搶位。擔任民

主黨司庫的深水埗區議員袁海文，近日在接受網媒訪問時直言有意參加補選，強調

議席並不屬於任何人，應該由選民決定。他更批評Cheap禎（游蕙禎）的所為小學

雞，故傳統反對派在補選中不應讓路給對方。Cheap禎就揶揄道：「佢係選舉主

任？參選要問過佢先？」其後梗係網上鬧大交，「鴿粉」鬧爆Cheap禎辜負選民期

望，冇資格再選。「雙邪」支持者就猛話白鴿黨無恥咁話。

■香港文匯報記者 羅旦
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「激土派」撐「初選」
Ka Kit Chin：議席唔屬於任何人，
但係劉小麗又有優先參選權，媽呀
我好亂！

Edward Tang：民主黨就充斥呢種
食相難睇嘅低能仔。

Sica Hana：其實公平競爭，支持
唔同人出選，但民主黨既（嘅）問
題係，人地（哋）出選就界（𠝹）
票，自己選就大局，真係得啖笑。

Ming Cao：唔×街嘅人又點會入
民主黨吖？

反對派批唔同路
Jaffe Kwan：你話要就係你㗎哪
（嘞），問吓選民先啦，未選都唔
識謙卑，又係小朋友行為。民主係
乜都未知，只識爭權，同劉大媽一
樣。

Ip Yiu Wing Leo：嘥×氣啦，
「初選」係為左（咗）集中票源，
但你覺得班土賊會睬你咩？唔投你
係小事，分分鐘佢地（哋）走晒去
投對家都要玩×你，咁不如各有各
做算×數喇，……明明唔係同路
人，同佢地（哋）搞「初選」黎
（嚟）做乜？

Edmond Kwok Alex Cheung：
講到話係「泛民」叫人顧全大局，
楊岳橋（出選）先贏。唔該你呢d
（啲）「本土」賤狗，尊重吓選民
啦！上年新界東補選，市民已經將
神聖一票，投向楊岳橋，令佢勝出
啦！

資料來源：fb留言
整理：香港文匯報記者 羅旦

雙邪DQ補選未有期
鴿黨搶位Cheap禎葡萄

所謂「有食唔食，罪大惡極」。袁海文近日在
接受網媒《香港獨立媒體》訪問時，稱自己

「積極考慮參選」，更明言傳統反對派不存在所
謂「應有之義」，不應該讓路予Cheap禎，因為
她和同黨梁頌恆「做了十分小朋友的行為」。又
稱「議席唔屬於任何人，我睇唔到要畀返『青
政』，因為市民已經畀咗機會佢哋」。但就贈慶
道，倘「自決派」的劉小麗因宣誓案而被取消議
員資格，對方可以有「優先參選權」喎。
公民黨及民協在九龍西都冇晒議席，係咪應該
有「優先權」？袁海文就話應該舉行有「公平競
爭」的「初選」，「大原則應是守住『民主派』
一席，所以補選不應有太多的限制」云云。
不過，咁講同當年民主黨喺新界東補選時，死
都話個位係屬於公民黨，所以呼籲選民投畀戇橋
（楊岳橋）又唔同咗喎？

陳展浚做「炸両」話食相難看
做議員可以撈到一大筆，你以為Cheap禎真係
會好似佢口中咁講，話目前只專注官司咩？
Cheap禎近日在fb上載咗「新民主同盟」范國威
嗰段「我唔見咗嘅嘢我要自己攞返」的帖子「明
志」。
她的前助理李宗澤就在fb轉發了該篇報道，

Cheap禎更留言回應：「佢（袁海文）係選舉主
任？參選要問過佢先？」
前民主黨成員陳展浚也發文道：「無論要『初

選』又好都擺明唔會係『青政』選返，食相難
看，真心相信嗰位唔係人真係無乜資格做『民主
派』。」

激進派批餓鬼搶屎被罵「本土狗」
激進派網民「Alex Cheung」發帖批評傳統反

對派一直打壓激進「本土派」，「湯家鏵（驊）
當年新東退黨辭職，辜負投票俾（畀）佢既
（嘅）市民。『泛民』可以咁無恥叫大家顧全大
局，還返個議席俾（畀）佢地（哋）。搞到梁天
琦高票落敗！今日，梁游被DQ，受到『政治打
壓』，『因人大釋法而被褫奪議席』，……『泛
民』卻好似餓狗搶屎咁……」
傳統反對派支持者「Edmond Kwok Alex
Cheung」就留言反駁：「講到話係『泛民』叫人
顧全大局，楊岳橋先贏。唔該你呢d（啲）『本
土』賤狗，尊重吓選民啦！上年新界東補選，市
民已經將神聖一票，投向楊岳橋，令佢勝出
啦！」
其實，大家都係爭議席，何必分得那樣細

呢？
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回歸20周年的
大日子漸行漸
近，在絕大部分

港人喜迎這個盛大節日之際，反對派的跳樑
小丑又跳出來，極盡污衊之能事抹黑回歸。
其中，1999年才來港定居的羅冠聰，近日
也對回歸指手畫腳，人云亦云，不知所謂。
他更顛倒是非，竟然聲稱2014年人大「8．
31」決定令「民主回歸的幻想破滅」，粉碎
了港人對普選的美夢。對於羅冠聰之流的謬

論謊言，絕對有必要釐清事實、以正視聽，
以免誤導市民、荼毒青少年。
基本法早已寫明，香港的政制發展應循序

漸進、邁向普選。2007年12月，十屆全國
人大常委會通過決定，宣佈2017年特首選
舉可以由普選產生。由此可見，普選是中央
早就主動給予香港的，絕非如反對派所言，
是由其「爭取」而得。
2013年3月，全國人大常委會法制工作委

員會主任委員喬曉陽指出，中央政府落實

2017年普選的立場是堅定不移的，是一貫
的，絕無拖延之意。2014年3月，全國人大
常委會委員長、中央港澳工作協調小組組長
張德江強調，中央堅定不移支持香港循序漸
進發展民主的立場不變。此外，多位中央領
導亦曾作出類似表態和承諾，中央是真心實
意支持香港落實普選的。
「8．31」決定是保證香港普選順利進行、

不出紕漏的重要保障。正如張德江所指，普選
不能照抄西方一套，否則水土不服，可能有災

難後果。中央動之以情、曉之以理，全港上百
萬市民簽名支持根據「8．31」決定制定的政
改方案，本來特首普選在望，但是反對派偏偏
漠視中央的憲制權力，漠視民意，將「8．31」
決定歪曲為篩選機制，硬要謀求違憲違法、所
謂符合國際標準的「真普選」。
為了推翻「8．31」決定，反對派不惜策動

違法「佔中」，犧牲全體港人的利益。他們的
陰謀沒有得逞，香港卻為此付出沉重代價。最
終，在立法會投票時，反對派綑綁否決政改方
案，使港人錯失了實行普選的良機。很明顯，
扼殺普選的罪人是反對派，絕非「8．31」決
定。羅冠聰顛倒黑白，厚顏無恥。
羅冠聰急於表現，並非沒有原因。他雖

「貴為」「香港眾志」的主席，但是誰都知

道，「香港眾志」秘書長黃之鋒才是真正的
話事人。黃之鋒「揚名國際」時，羅冠聰還
沒有幾個人認識，只是黃之鋒未達立法會參
選年齡，唯有推羅冠聰代自己出戰。黃之鋒
本想將羅冠聰當作傀儡，但羅冠聰擁有了立
法會議員的光環，在「香港眾志」也就擁有
了號召力，自然不願意再臣服於黃之鋒。
黃之鋒對於尾大不掉的羅冠聰已經無力掌

控，唯有另起爐灶，圖謀染指下屆區議會，
再晉身立法會。「香港眾志」一山藏二老
虎，黃之鋒和羅冠聰為了爭權奪利遲早「窩
裡鬥」。因此，羅冠聰不放過任何出位的機
會，語不驚人死不休，盡可能提高曝光率，
以求先發制人。未來黃羅兩人胡說八道肯定
更精彩，花生友等住睇好戲。

羅冠聰為博出位 顛倒是非抹黑「8．31」
趙興偉
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反對派濫用彈劾志在狙擊 屢挑政爭何來和解？

反對派在所謂聯署中，指這次事件是
回歸以來行政干預立法最嚴重的一次，
又指梁振英發表文章批評委員會成員梁
繼昌的文章及言論，是要轉移公眾視
線，威嚇立法會議員，阻礙議員履行監
察政府的責任云云。然而，指控也要講
事實道理，從UGL事件的本質及處理
手法，都看不到特首有何違法之處，更
不涉及所謂干預專責委員會的運作。

彈劾罔顧事實法理 名不正言不順
2014年，有澳洲傳媒披露UGL和梁
振英在2011年 12月時簽署的離職協
議，反對派隨即借此大做文章，作出種
種捕風捉影的指控。然而，事件已經過

去3年，但各涉事監管機構以至稅務專
家都沒有提出這份協議存在哪些問題，
相反不少專家學者都認為這只是一般的
商業協議，連澳洲、英國的監管機構，
以至UGL的股東都沒有就事件提出質
疑，惟獨反對派惟恐天下不亂。梁振英
在參選特首前辭職離開戴德梁行，當時
簽署一些離職協議不足為奇，除非反對
派有確鑿證據證明特區政府有給予
UGL利益，否則沒有理由不斷發出種
種肆意抹黑的言論。梁振英就一些誹謗
言論訴諸法律，完全可以理解。
至於在調查事件中，梁振英通過議員

提出一些修訂，結果被反對派上綱上線
指為干預立法會調查。特首不過是向議

員提出一些修訂意見，當中並不涉及強
迫或指令，何來干預調查之說？至於阻
礙調查更是不知從何而來，因為有關修
訂並沒有收窄調查，恰恰相反是擴大調
查範圍，為調查委員會提供更多調查的
方向及建議。況且，有關修訂是否接納
由立法會自行決定，特首無權干涉，干
預之說更加不成立。固然，一些反對派
議員可能對事件有不滿，但現在有關議
員已退出委員會，相反另一個有利益衝
突的梁繼昌議員依然堅持不退，當中是
非曲直，相信市民自有公論。

梁繼昌涉利益衝突為何不退？
現在反對派竟然要借題發揮，提出

彈劾。必須指出的是，所謂彈劾根本
是徒勞無功，一方面反對派的彈劾理
由名不正言不順，對特首的指控都是
捕風捉影，欲加之罪，與「嚴重違
法」、「嚴重違法或瀆職行為」相差
十萬八千里；另一方面基本法第73條
第九款訂明，彈劾特首過程分為五個
步驟，包括：一、立法會要有四分之
一議員（即18票）動議，指控行政長
官有嚴重違法或瀆職行為而不辭職；
二、立法會分組點票通過，然後立法
會可委託終審法院首席法官負責組成
獨立的調查委員會調查；三、調查委
員會認為有足夠證據構成指控；四、
立法會取得全體三分之二多數通過彈
劾；五、議案報請中央人民政府作決
定。由於彈劾特首事關重大，所以基
本法設定的門檻極高，反對派雖然憑
手上議席可啟動第一關，但如此無
理的彈劾不可能得到分組點票通過，
注定是徒勞。
反對派自然知道彈劾不可能通過，而

且梁振英的任期只餘下個多月，完全沒
有理由和必要浪費立法會的時間辯論這
個彈劾案。反對派知其不可而為之，目

的並非是為了查出真相，而是為了利用
事件進行政治狙擊，炒作風波攻擊特
首，為「七一遊行」製造彈藥。所以，
他們儘管知道沒有理據、沒有必要，但
也堅持提出彈劾，完全是不安好心，要
繼續煽風點火。
市民對於近年的政爭已經感到厭

倦，希望社會不再對立，團結一致謀
發展惠民生。林鄭月娥提出的「大和
解」方向，積極爭取反對派的支持和
合作，止息政爭，這個路線亦得到廣
大市民的認同，林鄭民望近期拾級而
上，原因正在於此。然而，樹欲靜而
風不息，特區政府一直希望平息政
爭，但反對派卻不斷挑動政爭、不斷
炒作各種政治風波。諷刺的是，他們
早前還表示希望實現「和解」，但事
實上，他們卻在不斷攪局，高鐵「一
地兩檢」、郊野公園邊陲研究建屋
等，都遭到反對派的「盲反」，UGL
事件本來並不複雜，卻要組成調查委
員會，現在更變成彈劾特首的「理
由」。反對派表面說要尋求「和
解」，但卻不斷挑動政爭，何來和解
誠意？市民應看清反對派的真面目。

反對派立法會議員日前聯署，就立法會調查UGL事件風波向特首梁振英提出彈

劾。反對派指梁振英阻礙議員履行監察政府的責任，完全是欲加之罪，既與事實

不符，也有違法理。梁振英通過議員就調查提出意見，並沒有觸犯任何法例，而且修改目的是要擴大

調查範圍，將事件查個水落石出，不但不涉「嚴重違法」，而且與「嚴重違法或瀆職行為」風馬牛不

相及。反對派明知彈劾徒勞無功，依然浪費時間濫用彈劾，不過是借題發揮，志在政治狙擊，炒作政

治風波，而非為了找出真相。主流民意都希望能夠集中精力發展經濟，不希望見到政爭持續，候任特

首林鄭月娥更不斷向反對派釋出善意，但看反對派政客仍在煽風點火屢挑政爭，試問何來和解誠意？
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王國強 全國政協文史和學習委員會副主任 香港廣東社團總會榮譽主席兼首席會長

所謂「槍打出
頭鳥」，民主黨
區議員袁海文如

果學「三投黨」公民黨九龍西支
部副主席、區議員余德寶咁，靜
靜雞落區部署參加補選咪好好
哋，係要喺傳媒面前數「青症雙
邪」，結果就梗係成為眾矢之的
啦！曾任「民主動力」秘書處職
員嘅林正軒，為附和「雙邪」中
的Cheap禎（游蕙禎），在轉發
Cheap禎有關的帖子時加多句，重
提民主黨當日在祥華選區「搶」
咗「北區動源」個議席嗰單嘢，
但就被打臉指佢連事實都搞錯。
補選越近，睇怕花生一定會越來
越多。
袁海文接受網媒訪問，話唔應

該讓路俾Cheap禎，「議席唔屬
於任何人，我睇唔到要畀返『青
政』。」Cheap禎就回帶民主黨另
一副主席尹兆堅在2015年區議會
選舉時，指該黨暫時最少有5區將
與「青症」、「北動」等「傘
兵」撞區，惟「民主黨落區時間
比對方長，望有關『傘兵』懸崖
勒馬，以免整體『泛民』選情受
影響」的言論，話袁海文「俾黨
友大大力摑落去算唔算切膚之
痛」，似乎係寸緊袁海文落區
遲，就唔應該爭。
「傘兵」之一、「天水圍民生
關注平台」召集人王百羽就留言
揶揄道：「白鴿切×都唔覺得
痛，點會知恥呢？」「Sharon
Chan 」更質疑道：「我無論住係
（喺）油尖旺或九龍城，從來都
冇見過邊個民主黨（黨員）落過
區。」Cheap禎就揶揄道：「賣獎
券（籌款）有落架（㗎）。」

林正軒翻祥華「被搶」舊賬
現擔任社會及政治組織從業員

工會理事長的林正軒，在自己的fb
轉發了Cheap禎的帖子，更發文
踩多民主黨一腳：「祥華條數找
左（咗）未？」
在2015年區議會選舉期間，負

責協調各傳統反對派政黨以免
「撞區」的「民主動力」，將祥
華選區當作「白區」，即無傳統
反對派參選的地區，「北動」就
派人落區做工夫，結果民主黨就
派咗陳旭明落去選，結果雙方打
大交。前者鬧過去未見過民主黨
人在該區工作，並狠批對方玩針

對；後者就強調該黨有在邨內開
設辦事處，陳旭明一直在辦事處
服務市民，曾舉辦的3次居民大會
中，「北動」也有人在場，不應
為選舉而講大話。
林正軒用前「民動」職員身份

講嘢好似說服力都大啲，但想討
Cheap 禎歡心就唔該做好「fact
check（事實檢查）」先啦！網民
「Chapman Cheng」 留 言 質 疑
道：「祥華邨不是一直有陳旭明
嗎？」
林正軒聲稱：「白鴿臨提名期

一兩個月先同我講有陳旭明落。
而，因為之前『北動』問我拎
『白區』，我比（畀）左（咗）
祥華係『白區』呢個訊息佢。然
後白鴿見『北動』把祥華搞得有
聲有色就落人，『北動』問做乜
白鴿落祥華，唔係『白區』咩，
我話係咪搞錯？之後我打比
（畀）某兩料議員，佢答我：佢
地（哋）響機制入面咩唔響呀嘛
做咩都幫佢地（哋）協調？」
「Chapman Cheng」追擊道，
「北動」等「傘兵」根本沒有參
與傳統反對派的協調機制，「咁
（協調）機制下係陳旭明就真係
冇嘢好講喎！」林正軒即稱：
「冇話冇野（嘢）好講，係洗
（使）橫手賤囉！」
「Chapman」 發 火 反 駁 ：

「喂，機制係各參與黨派同意，
咁跟機制行，有咩橫手？……如
果這樣是『洗（使）橫手賤』，
咁陳旭明落區咁耐，『傘兵』空
降，利用『民主動力』資料話冇
人落區，又係咩？」
唔知係咪最終衰咗拗唔贏人，林

正軒發晦氣道：「此Post已完。」跟
手就封咗唔畀人再留言。唉，人人都
掛住「民主」個牌頭，但講到民主素
養，又真係唔係個個有。

■香港文匯報記者 羅旦

回帶「遲到讓路論」
白鴿佔北區被追數
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■游蕙禎揶揄袁海文「選舉主任上身」。fb截圖■李宗澤質疑袁海文。 fb截圖

■林正軒轉發游蕙禎回帶尹兆堅在
前年區選時，叫「青症」、「北
動」等「傘兵」讓路的說法的帖
子。 fb截圖


